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To: 5.1.2e,5.1.5 oronaburgermail@minvws.nl]
Cc 1. ) @minvws.nl]
From: )
Sent: Mon 3/23/2020 12:38:46 PM

Subject: FW: e-mail met suggestie voor het voorzien in preventievebestrijdingsmiddelen Corona-virus

Received: Mon 3/23/2020 12:38:46 PM

Beste collega’s,

Is jullie postbus ook bedoeld voor ideeén zoals onderstaande?

Of kunnen jullie dit doorgeleiden naar de juiste plek?

vr:IISEEE¢ inves i>Verzonden: maandag 23 maart 2020 09:55

Aan:EEE<BEE@minvws.nl>
Onderwerp: FW: e-mail met suggestie voor het voorzien in preventieve bestrijdingsmiddelen Corona-virus

Ik weet niet goed wat ik met onderstaande mail moet.

Hij is gericht aan

IEEECIEEN
Nou weet ik dat GMT heel veel berichten heeft gehad “aanbiedingen” mondkapjes.

Kan ik deze mail doorsturen naar GMT, of kan ik alles beter overlaten aan de beide dames aan wie de mail oorspronkelijk is

gericht. Ik sta immers alleen maar in de CC omdat EEE mijn oud-collega is van Ethiek. Hij was degene die de WZL en

orgaandonatie in zijn pakket had.

Als je tijd hebt, laat me dan maar even weten hoe jij hier in staan.

Groetjes,

van: JEEElecmail.com>
Verzonden: vrijdag 20 maart 2020 15:24

) minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: Fwd: e-mail met suggestie voor het voorzien in preventieve bestrijdingsmiddelen Corona-virus

Geachte mevrouw BFE ceachte mw. [IRENE

Ik kreeg (in mijn hoedanigheid van ex-medewerker van de directie Publieke Gezondheid
G

t mij
bevriende professor (zie https://www.universiteitleiden.nl/medewerker een e-mail

doorgestuurd. JERE trad onder meer eerder ook op als externe adviseur van het ministerie van

Buitenlandse Handel en Ontwikkelingssamenwerking.
U gelieve zijn e-mail hieronder aan te treffen, met dien verstande dat ik daaruit enige (te) persoonlijke details

heb verwijderd.
lk heb gemerkt dat ik bij de directie PG niet meer een mij echt bekend MT-lid meer kan vinden aan wie ik deze

e-mail op een wat meer persoonlijke wijze zou kunnen doorsturen.

De doorgestuurde e-mails betreffen kort samengevat een mogelijke bijdrage aan het oplossen van het

probleem van het in ons land steeds in stand kunnen houden van de benodigde hoeveelheid -voldoende

preventief werkzame- mondkapjes. Gevolg van de beschreven oplossing zou kennelijk ook kunnen zijn dat een

en ander dan niet ten koste hoeft te gaan van landen die iets minder welvarend zijn.

Het lijkt mij goed om zo mogelijk alles wat zou kunnen leiden tot een spoedige beheersing van het Corona-

virus, ten minste verder op zijn mogelijke merites te (doen) onderzoeken. En wellicht worden in de hieronder

opgenomen e-mails dan zelfs elementen aangetroffen die aanleiding zijn voor verdere acties, ook van de

andere bij dit onderwerp betrokken ministeries. Het komt mij voor dat in ieder geval het ministerie van

Ecomische Zaken bij de verdere afhandeling een rol zou kunnen hebben.



115239

In de hoop u (en vervolgens uiteindelijk ook de samenleving) met een en ander van dienst te zijn geweest,
Met vriendelijke groet,

—————— Forwarded message
--------—-

Van: EARS (@asc.lerdenumv .nl>

Date: vr 20 mut. 2020 12:22

Subject: vraag

To:BER onal conJEEH @gmail com>

Ik kreeg van een zekere (
de onderstaande mail. Heb jij nog contacten op het

Ministerie van Volksgezondheid die met deze informatie geholpen zijn? Of gebeurt er op dat vlak al van alles? Voor

zover je weet, uiteraard...

Groet, doe voorzichtig en blijf gezond!

from:[EEN EXEC ove-amsil com>
Sent: Friday, March 20, 2020 11:32 AM

To:ENE
Subject: Re: Je hulp nodig om deze belangrijke boodschap bij onze ministers te krijgen

pag ERE
Bedankt voor je snelle reactie.

Wat er volgens mij gedaan zou moeten worden in Belgié, Nederland Bl 5120 |
- uitzoeken of de auto-industrie en fabrikanten van lucht en waterfilters dit meltblown filter media op voorraad hebben liggen en die vorderen

voor de productie van mondkapjes.
- de fabrikanten van meltblown filter media contacten en vragen of ze nog produceren, wat hun productie per dag momenteel is en hoe ze dit

kunnen vervijfvoudigen. Wat ze daar precies voor nodig hebben.

- vervolgens een beleidsplan schrijven en aan de Ministeries van Economische Zaken en Gezondheid aanbieden.

- die kunnen vervolgens bepalen of ze die fabrieken tijdelijk nationaliseren en vervolgens alles wat nodig om op te schalen regelen voor die

bedrijven
- omdat dit spul zo gewild is dat er een zwarte markt is ontstaan, is er veel controle en misschien militaire bescherming van de fabrieken en het

vervoer naar de producenten van mondkapjes nodig

Om met de eerste twee stappen te beginnen 5.1.2a

hebben we het mandaat van deze twee Ministeries nodig. Anders zullen die fabrikanten ons niet te woord staan.

Hopelijk heb ik de handelingsperspectieven zo duidelijker uitgelegd. Een andere aanpak is vast ook mogelijk, dit is een oplossing die ik kan

bedenken.



Hartelijke groet,

On Thu, Mar 19, 2020, at 10:17 pu, JERE wrote:

> Dag

>

> Heel goed datje hier mee bezig bent.

>

> Het lijkt er op datf#¥ me overschat. Zo dicht zit ik niet bij de

> ministers die hier iets aan kunnen hebben. Wat je me vraagt te doen is

> me ook te vaag: wat zou er dan volgens jou moeten worden gedaan en door

> wie?

>

> sroJENE
>

> eeeOriginal Message—---
> From: [IEEEECNEESETo operamail.com]
> Sent: donderdag 19 maart 2020 21:37

> To: | EEEE @asc eidenuniv.nl>

> Subject: Je hulp nodig om deze belangrijke boodschap bij onze ministers

> te krijgen
5

> Dag ERED

>

>

>

> lk mailje naar aanleiding van een gesprek dat ik net methad. Hij
> zei datjijde brugman zou kunnen zijn die ik zoek. Ik heb belangrijke
> informatie om iets aan het tekort aan mondkapjes te doen, maar krijg
> het niet bij de juiste mensen.

5

In Nederland zeiden ze: "Nee wij maken een ander

> nonwoven product, niet het filtermateriaal dat je voor mondkapjes
> gebruikt. Ik heb geprobeerd Nederlandse en inisteries ervan

> bewust te maken dat we deze productie snel moeten opschalen om niet met

> een enorm tekort te komen zitten. Ook heb ik de media benaderd, maar

> niemand die dit verhaal echt oppakt.
>

> Twee weken geleden dachten we ook nog dat het allemaal wel mee zou

>vallen in Nederland. 1.2a

Als die vlucht met mondkapjes niet was gekomen, hadden een

> aantal ziekenhuizen al zonder eezeten [J IINIEENEEEEE
>

>

>

> - eind maart kunnen zij 200 ton meltblown filter media per dag
> produceren
> - daarmee kunnen zij 200 min chirurgische wegwerp mondkapjes mee

> produceren 6f 60 min N95 mondkapjes (wat medisch personeel nodig heeft

.2a
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> om met coronapatienten om te gaan) -als iedereen weer gaat werken in

IEE minstens 238 min mondkapjes per dag nodig

5.1.2a

> Ten eerste, omdat zij hoogstens een paar honderdduizend zullen sturen

> en nooit aan onze vraag (en die van de rest van de wereld) kunnen

> voldoen.

>

5.1.2a

> Kun jij dit alsjeblieft zsm bij onze Ministers krijgen? Niemand wil

> naar me luisteren.

>

> Hartelijke groet,

BE
>

> p.s. ik heb documenten| IEE -~ alles te onderbouwen

>


